

N°152/020/L/ACPK/PCBeijing, 19th June 2020

PUBLIC NOTICE

The public is hereby informed that prospective travelers may file for entry visas into Cameroon at the Cameroon Embassy in Beijing as from **Monday 22nd June 2020 at 08H30.**

All complete application files **must** contain a recent test result **(not more than one week old)** issued by a certified medical institution, attesting that the applicant tested negative for COVID-19.

They will also be required to provide details of their travel history both within and outside the People's Republic of China over the last months, as well as the places they intend to visit during their stay in the Republic of Cameroon.

Holders of Cameroon entry visa that were issued and expired during the period of the border closure, are equally entreated to re-apply gratis for a renewal of the said visa.

C.C:

- Consular Service
- MINREX (ATCR)
- Records



Le Chargé d'Affaires a.i

The Chargé d'Affaires a.i

Eugène M. DEFANG

N° ¹⁵² /020/L/ACPK/PC

Beijing, 19 juin 2020

COMMUNIQUE

L'ambassade de la République du Cameroun à Beijing porte à la connaissance du public que le service des visas reprend ses activités le 22 juin 2020.

Outre les pièces traditionnellement requises, tout demandeur d'un visa d'entrée au Cameroun doit fournir un résultat de test négatif au COVID-19 datant de moins d'une semaine et émis par un établissement médical agréé.

Les titulaires de visa d'entrée au Cameroun entièrement délivrés et ayant expiré pendant la période de fermeture de frontières, sont également priés de soumettre une nouvelle demande à titre gracieux pour le renouvellement dudit visa.

N.B : Les dépôts des dossiers se feront tous les Lundis de 10H00 à 12H00. Les retraits des passeports s'effectueront tous les Vendredis de 14H00 à 16H00.

Ampliation:

- Service Consulaire
- MINREX (ATCR)
- Archives/Chrono



Le Chargé d'Affaires a.i
The Chargé d'Affaires a.i

Eugin M. DEFANG